
 

 

 

 

 

 

Raadsronde Tarievennota Sport 

 

Besluitenlijst 

 

Onderwerp Tarievennota Sport 

Datum  24 oktober 2017 

Portefeuillehouder Wethouder Willems 

Verloop proces / 
Vervolgtraject 

In juni hebben 2 informatiebijeenkomsten plaats gevonden voor de gebruikers 
van de binnen- en buitensportaccommodaties. 
Op 5 september heeft de 1

e
 stadsronde, een informatie ronde plaatsgevonden. 

Op 19 september heeft de 2
e
 stadsronde, het ‘horen van de burger’ plaats 

gevonden. 
Besluitvorming is voorzien in de raadsvergadering d.d. 31 oktober 2017. 

Aanwezig  18 bezoekers 

Fractiewoordvoerders Eurlings (D66), Korsten (GL), Gunther (SP), Smeets (PVM), Peeters (CDA), 
Jacobs (PvdA), Steijns (SPM, Hoen (MV), Van de Wouw (VVD). 

Voorzitter Hans Passenier 

Secretaris Maurice Cobben 

Samenvatting en 
afspraken 

In de ronde blijkt dat de raad en de  gebruikers van sportaccommodaties de 
nagezonden informatie over de niet geanonimiseerde consequenties van de 
nieuwe  tarievenstructuur voor gebruikers later hebben ontvangen dan de 12-
dagennorm en die informatie dus niet meer hebben kunnen meenemen in 
een eerdere stadsronde over dit thema. Dat wordt ervaren als een procedure 
fout op grond waarvan aan het presidium zal worden voorgesteld op zeer 
korte termijn alsnog een nieuwe stadsronde te organiseren met als 
uitgangspunt dat finale besluitvorming in de raadsvergadering nog in 2017 
gaat plaatsvinden. 

Toezeggingen  

 
  



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje 
 

Onderwerp Tarievennota sport 

Portefeuillehouder Wethouder Willems 

Programmanummer 7 Sport 

Behandelend ambtenaar K Munnichs 
Telefoonnummer: 043-350 3138 
karin.munnichs@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst De raadsleden discussiëren over de nieuwe kostprijs georiënteerde 
tarievenstructuur voor sportaccommodaties, de voorgestelde gefaseerde 
invoering van de nieuwe tarievenstructuur en tarieven voor 
sportaccommodaties. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

In juni hebben 2 informatiebijeenkomsten plaats gevonden voor de gebruikers 
van de binnen- en buitensportaccommodaties. 
Op 5 september heeft de 1

e
 stadsronde, een informatie ronde plaatsgevonden. 

Op 19 september heeft de 2
e
 stadsronde, het ‘horen van de burger’ plaats 

gevonden. 

Inhoud  De raad heeft met het vaststellen van de Sportnota 2020 “Mee®bewegen” 
opdracht gegeven voor een nieuwe tarievenstructuur sportaccommodaties. 
Deze moet eerlijker (het verschil tussen de buiten- en binnensporttarieven 
moet verkleind worden), simpeler en betaalbaar zijn. 
De nieuwe tarievennota is gebaseerd op een kostprijsgeoriënteerde structuur,  
waarbij de hoogte van het tarief rechtstreeks wordt gerelateerd aan de kosten 
van de voorzieningen. Er zijn drie varianten uitgewerkt. Van elke variant zijn de 
consequenties voor de gebruikers in beeld gebracht.  
Buitensport 
De grootste knelpunten om te kunnen komen tot een eerlijke en simpelere 
tarievenstructuur doen zich voor bij de buitensportaccommodaties: de huidige 
tarievenstructuur is complex, doorberekening van kosten naar gebruikers van 
de buitensportaccommodatie kent een grote diversiteit, er is vaak sprake van 
maatwerksituaties en de structuur is daardoor niet transparant waardoor er 
sprake is van rechtsongelijkheid. Dit vraagt om harmonisatie van de 
tarievenstructuur voor de buitensportaccommodaties. Na harmonisatie betaalt 
de gebruiker 3% van de kosten voor het gebruik van velden en kleedlokalen de 
gemeente subsidieert 97%. Voor het gebruik van de clubgebouwen betaalt de 
gebruiker 14 % van de kosten en de gemeente subsidieert 86%. 
Harmonisatie leidt per definitie tot voordeel voor de ene en nadeel voor de 
andere gebruiker. De harmonisatie vindt gefaseerd, gedurende 2 seizoenen 
(2018-2019 en 2019-2020) plaats. Met ingang van het seizoen 2020-2021 
worden de tarieven voor de sportvelden/kleedlokalen met 2 % en 
clubgebouwen met 5% verhoogd. 
Binnensport 
De gebruiker betaalt (gemiddeld) 25% van de kosten en de gemeente 
subsidieert 75%. Er vinden geen tariefswijzigingen plaats. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden 

Vervolgtraject Besluitvorming in de raadsvergadering d.d. 31 oktober 2017. 

 


